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Abstract (en)
In a method of boring out and pulling double tubing (9, 10) having inner and outer tubing, the boring-out and pulling of the tubing being effected by
means of at least one power-driven rotary head (25, 26) traversable on a drill carriage (6), an installed ground anchor is loosened by virtue of the
fact that the inner tubing (9) is pulled and the anchor installed before the outer tubing (10) is pulled, that the installed anchor is then secured against
pulling-out by inner tubing (9) or a supporting element, and that, when the anchor is secured, the outer tubing (10) is pulled over the inner tubing (9)
or the supporting element and that both the inner and outer tubing are deposited together. <IMAGE>

Abstract (de)
In einem Verfahren zum Abbohren und Ziehen von Innengestänge und Außengestänge aufweisenden Doppelgestängen (9, 10), wobei das
Abbohren und Ziehen der Gestänge mit Hilfe mindestens eines an einer Bohrlafette (6) verfahrbaren Kraftdrehkopfes (25, 26) erfolgt, wird die
Lockerung eines eingebauten Erdankers dadurch erreicht, daß vor dem Ziehen des Außengestänges (10) das Innengestänge (9) gezogen und
der Anker eingebaut wird, daß dann der eingebaute Anker gegen Herausziehen durch ein Innengestänge (9) oder ein Abstützelement gesichert
wird und daß bei gesichertem Anker das Außengestänge (10) über das Innengestänge (9) oder das Abstützelement gezogen wird und daß beide
Gestänge gemeinsam abgelegt werden.
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